

天后中英文幼稚園

「2020年度開課須知」

敬啟者:

教育局於 8 月 31 日宣佈全港學校分階段、有秩序地逐步復課,原則上實施半日上課。現將新學年開學日期、時間及注意事項詳列如下,敬請各家長留意:

(一) 幼兒班、低班及高班開課日期及適應週上課時間:

級別	日期	時間
K. 3	23/9(三) ~ 5/9(五)	9:00-11:00
	28/9(一) ~ 9/10(五)	9:00-11:50
K. 2	29/9(二) ~ 9/10(五)	9:30-11:30
	29/9(二)~30/9(三)及	K. 1B 9:00-10:00
	5/10(-) ~ 6/10(=)	K. 1A 10:00-11:00
K. 1	※需由一位家長陪同幼兒一同上課	K. 1C 11:00-12:00
N. 1		K. 1A 9:00-10:30
	$7/10(三) \sim 9/10(五)$	K. 1B 10:00-11:30
		K. 1C 11:00-12:30

- (二) 新生名牌:請於開學日之首月將新生名牌掛於學生書包背帶上,以資識別。
- (三)校 服:夏季-逢星期一、三、五穿著運動服、白襪及白色運動鞋。

逢星期二、四穿著整齊校服、白襪及黑皮鞋。

- (四)學 費:a)本園已參加幼稚園教育計劃:本年度此計劃將為每名持有註冊證之學童資助(上午) \$36,760/(全日)\$47,790,此計劃為教育局資助,學費由教育局審批,本年學費 上午班將由津貼支付。全日班除津貼外需每月繳交\$243元。
 - b)有關之註冊證將由本園妥為保存直至 貴子女畢業或離校為止。如 貴子女在就讀期間若曾整月缺課而未能出示有效之証明文件, 貴子女該月則未能獲得津貼,該月學費將全數由 貴家長自付,敬請留意。
- (五)膳 食:本園 2020 年至 2021 年度新學年之膳食費為每月港幣 420 元正,每月膳食費將委託中國工商銀行(亞洲)以自動轉賬方式收取,自動轉賬日期為每月 3日,請 貴家長緊記於每月 2 日前預備足夠的款項存入 貴轉賬戶口,否則銀行會從尊徵收手續費約 200 元正。
- (六)校 車 費:由 2020年9月至2021年7月(共分11期繳交),9月至6月(全費),如全年乘搭,7月(半費),每月以自動轉賬方式收取。若因停課則酌情處理收取相關之費用。
- (七) 備 註:(a)接放學時 貴家長必須出示學生證接回 貴子女,倘有遺失請通知本園補領。
 - (b)每日請自備乾、濕手帕各1條帶回校備用,以符合衛生標準。家長需自備適量清水給予 貴子女帶回校飲用,以保障個人衛生,當學生飲用完畢,會由校方補充。
 - (c)請每天上學前為 貴子女量度體溫,並填寫記錄表。
 - (d)請為 貴子女帶備口罩最少 3-4 個,放入密實袋內,以備更換。

上通知 贵 家 長



天后中英文幼稚園謹啟二零二零年九月十一日



Regina Coeli Anglo-Chinese Kindergarten

Notice of School Commencement for the Academic Year 2020/2021

Dear Parents,

The Education Bureau announced on 31st August 2020 that schools in Hong Kong can resume classes and should only provide half-day classes by phases in a gradual and orderly manner. Pleased kindly notified of the following details for school commencement:

School commencement dates and adaptation period for K1-K3 students

Classes	Date	Time
K. 3	23/9(Wed) ~25/9(Fri)	9:00-11:00
	28/9(Mon) ~ 9/10(Fri)	9:00-11:50
K. 2	29/9(Tue) ~ 9/10(Fri)	9:30-11:30
K. 1	29/9(Tue) ~ 30/9(Wed)及 5/10(Mon) ~ 6/10(Tue) (*Each K1 students to be accompanied by one parent)	K. 1B 9:00-10:00 K. 1A 10:00-11:00 K. 1C 11:00-12:00
	7/10(Wed) ~ 9/10(Fri)	K. 1A 9:00-10:30 K. 1B 10:00-11:30 K. 1C 11:00-12:30

2. Name Plates

All prospective students are required to hang their name plates on the school bag strap for identification for the month of September.

3. School Uniform All students are required to dress in tidy school uniform regarding the followings.

- a) Sport uniforms with white sport shoes and socks on Monday, Wednesday and Friday.
- b) Standard uniforms with black shoes and white socks on Tuesday and Thursday.
- 4. School Fee
- a) As our school has joined the Kindergarten Education Scheme(This year will Subsidy Fee for each student holding a registration certificate, for (Half-Day) \$36760, (Whole-Day)\$47790. This project is funded by the Education Bureau, The tuition fees are approved by the Education Bureau the school fee for the academic year 2020/2021 by the Education Bureau, For half-Day students will be fully subsidized, whole-day students are required to pay\$243 for each month after the Subsidy.
- b) The relevant registered certificates will be kept by our school until graduation. In case your children are absent for one whole month without any medical proof of absence or relevant letter, you are required to pay the school fee for that period on your own.

Meal Charges

The monthly meal charges for the academic year 2020/2021 are \$420 and we have assigned the Bank of ICBC for the relevant monthly auto-payment. Please ensure that your bank account has sufficient funds for the auto-payment on or before 3rd of each month. Otherwise, your bank will deduct a surcharge of \$200 from your account.

6. School Bus Fee

The charging periods of school bus service will be from September 2020 to July 2021 (total 11 payment periods). The monthly payment from September 2020 to June 2021 and if you take our school bus service for whole year, half payment will be charged for July 2021 by auto-payment in due course. If classes are suspended, relevant fees will be collected.

7 Remarks

- a) Please present the student card when picking up your children and make replacement in case of loss or damage of the permit.
- b) For hygiene concern, please prepare 2 handkerchiefs and water for their daily use.
- c) The parent is required to record down the body temperature of your child before going to school.
- d) Please prepare at least 3-4 face masks in a zip lock bag for their use



Regina Coeli Anglo-Chinese Kindergarten 11thSeptember 2020